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аз съм против ограничаване на пазара"ако
починалото лице няма близки, то не може да
бъде донор"Защо има подобно ограничение?
Каква е ползата от това трупът просто да се
зарови и да го изядат червеите и бактериите?И
защо има роднински ограничения?Смятам, че
пазарът на органи трябва да се либерализира. Да
може свободно и без данъчно облагане всеки да
има право да продаде или дари каквото си иска
(като компромис може да се направят някои
изключения).Държавата трябва да наръчава
търговията с органи, кръв и т.н., не да
ограничава това.Защото свободната търговия
има потенциал да спаси много животи.
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